



Protokoll styrelsemt S16 2012–09–12

Närvaro:	Tobias Månsson	Ordförande
	Jens Elofsson	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Robin Lindberg	Källarmästare
	cmd_err Northon	Överphøs
	Daniel Lundell	Studierådsordförande
	Mattias Eklund	Cafémästare
	Julia Mauritsson	Sexmästare
	Simon Hillbom	Skattmästare
	Malin Andersson	Industrimästare
	Fredrik "Glyph" Andersson	Revisor
	Sofia Mattsson	Revisor, Ledamot i husstyrelsen för E-huset
	Lars "Mezz" Gustafson	Vice källarmästare
	Sofia Henrysson	Kontaktperson TLTH
	Per Ahlbom	Pubmästare
	Peter Seimar	Vice källarmästare

- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 17.12.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Lars Gustafson
 - Peter Seimar
 - Sofia Henrysson
- §4 Fredragningslista Föredragningslistan godkändes med tilläggen:
- Punkt 9 flyttas till 6.5
 - Punkt 10.1 Kärra läggs till
 - Punkt 6.6 Nollesittning läggs till
 - Punkt 7.7 Beteendet i iDét läggs till
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S14 2012 med föreslagna redigeringar.
- §6 Information frn kren Martin meddelade att kårens övriga verksamhet börjar komma igång i samband med att nollningen trappar ner.



Daniel meddelade att det är fullmäktigemte nästa onsdag.

§6.5 Miljöförvaltning

Robin redogjorde för klagomålen som inkommit från Livsmedelsverket.

Det klagades b.l.a. på att det låg matvaror på golvet i caféförrådet, icke-existerande arbetskläder till jobbare i köket samt ett väldigt stökigt städförråd.

Styrelsen **beslöt** att lägga till punkten 33 Miljöförvaltningsinspektion på beslutsuppföljningen med Mattias, Robin och Julia som ansvariga.

§6.6 Nollesittning

Julia meddelade att biljettpriset till Lära Känna-gasquen blev i slutändan 50 kr. lägre än vad sexmästeriet och staben först kom överens om, vilket gör att ekonomin kring sittningen inte kommer att falla ut som förväntat.

Robin tyckte att det inte bör drabba sexet, utan att staben borde ta kostnaden.

Tobias meddelade att biljettpriser till sittningar kan höjas något. Simon föreslog att man kan höja priset på de dyra ölerna. Tobias konstaterade att sexet inte kommer att nå sitt mål på 30 000 kr. vinst i år, men att Julia inte kommer att hållas som ansvarig för detta då det bland annat kasserats en massa alkohol.

§7 Beslutsuppföljning

Policydokument

Ekonomipolicyn presenterades.

Simon upplyste om att utlägg för icke-löpande utgifter bör tas upp med skattmästaren innan det görs, för att förhindra att sektionens funktionärer lägger ut pengar som de inte för tillbaka.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S18.

Uppd. Bordershop

Punkten skjuts till nästa möte.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S17.



Diskmaskin

Ingenting har hänt.
Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S17.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S18 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S17 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S17 2012
28	Jens E.	Mästerimärken	S06 2012	S17 2012
33	Mattias E. Robin L. Julia M.	Miljöförvaltning	S16 2012	S17 2012

§7.7 Beteendet i iDét Robin klagade på att folk har ovanan att lägga sina personliga ägodelar där de inte hör hemma, som tex. i baren, sexförrådet, ful mm.

§8 Utskottsrapporter **Jens**
Arga mail har skickats till folk som sätter upp affischer olovligt.
Affischer har rivits ner och satts upp.

Malin

Teknikfokusgruppen jobbar på hårt, hemsidan har uppdaterats.
Tobias meddelade att avtalet rörande samarbetet med E-sektionen är underskrivet. Avtalet är dock inte helt juridiskt komplett och revisorerna hade vissa synpunkter.

Mattias

Cafet har slutat servera mat dagligen och återgått till sin vanliga verksamhet.

Johan

Mästeriet kommer att ha sitt första event för läsåret på tisdag, vilket kommer bli en klättervägg med Academic Work.

cmd_err

Ej närvarande.

Robin

Ingenting har hänt den senaste veckan.



Daniel

Pluggfik har hållits, med 16 deltagare.
Det har varit UNA-möte där förslag på ny lärsindelning presenterades.

Julia

Inget ytterligare att rapportera.

Simon

Budgeten presenterades, och det mesta såg ut som det skulle.
Fakturorna från Utedischot inväntas.

Tobias

Har börjat hålla kvartssamtal med styrelsen och hunnit igenom hälften.
Planeringen inför HTM1 är igång.

- §10 Paintboll
Johan berättade att paintballbanan är bokad för mellan 30 och 50 personer, och att detaljerna kring evenemanget fortfarande planeras.
Slutkostnaden kommer att bli ca. 550 kr. per person, och paintball.
- §10.1 Kärra
Robin meddelade att regattan behver en kärra för att transportera båten till campus. Staben sade sig vara beredda att köpa in delar, men det blev dyrare än väntat.
Tobias föreslog att regattan köper de delar som behövs, då man måste ha en kärra för båten, det är ändå för sent att hinna köpa en.
- §11 Övrigt
Styrelsen **beslöt** att välja Philip Holgersson (dt09ph1) till Vice Industrimästare
- §12 Meddelanden
Johan meddelade att patchandet av partywagon har skjutits till efter nollningen.
- §13 OFMA
Ordförande Tobias Månsson frklarar mötet avslutat klockan 18.48.



Mtessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Tobias Månsson
Ordförande